
Resum Assemblea General Ordinària  
22 de maig de 2008 

 
 

 
Aprovació de l’acta de l’anterior Assemblea 
 
S’aprova l’acta de l’anterior Assemblea celebrada a Barcelona el dia 18 de desembre de 
2007. 
 
Memòria d’Activitats 
 
Joan Deniel exposa la Memòria d’Activitats de la CAMFiC. 
 
Informacions generals 
 
Josep Ma Sagrera comenta les relacions amb la semFYC i posa de relleu la importància 
d’avançar cap a un model de col·laboració conjunta amb les societats federades en l’àrea 
de publicacions i que caldria buscar el consens per al finançament de les societats 
federades. Remarca la importància del document de desburocratització de la Societat 
Valenciana de Medicina Familiar i Comunitària, que ha de ser objectiu estratègic de la 
CAMFiC. A les Jornades de Primavera de la semFYC, Josep Ma insisteix en la importància 
d’elaborar documents sobre temes professionals, decàlegs i que caldria evitar conflictes 
amb sindicats i col·legis de professionals.  
 
Dolors Forés informa del bon estat de salut en les relacions de la CAMFiC amb l’Acadèmia i 
les institucions. 
 
Joan Lozano presenta la proposta dels arquitectes sobre el nou local situat al carrer 
Diputació, 320 i seguidament mostra un vídeo virtual del projecte. 
 
Socis d’Honor 
 
L’Assemblea ratifica el nomenament de Socis d’Honor de Manel Ferran Mercader i 
Gisela Galindo Ortego per la dilatada activitat realitzada i que encara desenvolupen en 
la CAMFiC i en l’Atenció Primària de Catalunya. 
 
Torn obert de paraules 
 
Es remarca la importància que l’Atenció Primària estigui present a la Universitat i que 
hauria de ser un tema a tractar en les Jornades de Primavera i en els actes commemoratius 
dels 25 anys de la CAMFiC. 
 
Sorgeix la proposta de fusió de les entitats d’Atenció Primària, la qual hauria de defensar 
l’especialitat, les estructures federades i la salut pública. 
 
Es fa un recordatori dels propers congressos: semFYC 2008 a Madrid i semFYC 2009 a 
Barcelona. 
 
Des del punt de vista econòmic, l’any 2007 va ser un any extraordinari, però la crisi 
econòmica també està afectant a la CAMFiC amb una davallada dels ingressos d’un 30% 
durant els 6 mesos següents de tancats els comptes de l’any passat. 
 
S’insisteix en les dificultats existents per realitzar investigació en Atenció Primària.  
 
La CAMFiC dóna suport al FRAP, als documents de desburocratització, al Grup de Reflexió i 
a la Plataforma 10 minuts. 
 



Surt la queixa que els congressos són cars, però aquest fet és degut a dos factors: que 
l’organització és cara i que la indústria farmacèutica ha disminuït les seves aportacions. 
Caldrà apostar per l’organització de jornades monotemàtiques per tal d’abaratir costos. 
 
Apareixen preguntes sobre l’horari lliscant a l’Atenció Primària. Aquesta preocupació  es 
recull i es decideix elaborar un decàleg, conjuntament amb altres temes laborals, per tal de 
fer-lo arribar als sindicats. 
 
Es comenta la baixada de residents de Medicina Familiar i Comunitària d’enguany i es 
felicita al diari La Vanguardia per l’article “Los nuevos médicos rehúyen la atención 
primaria. La especialidad de medicina familiar vuelve a quedar este año con plazas 
vacantes”. 
  
 
 


